
 

 
BRM.0012.6.4.2022 
 

Protokół nr 35/2022 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej  

Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 21 kwietnia  2022 r.   

w trybie zdalnym (z wykorzystaniem środków porozumiewania 

się na odległość). 

 

Czas  trwania posiedzenia 9.00– 9.17 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Stolarska Lidia     – Przewodnicząca Komisji 

2. Olszewski Grzegorz  – Członek Komisji 

3. Podogrodzka Ewa  – Członek Komisji 

4. Żukowska Maria   – Członek Komisji 
 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia. 

2. Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokołu. 
 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum.  
 

Posiedzenie Komisji otworzyła Pani Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji, 

która po sprawdzeniu obecności członków Komisji stwierdziła, że w obradach 

Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu Komisji 

wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Propozycje zmian do porządku posiedzenia. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Propozycje zmian do porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Komisji nr 34/2022 z dnia 21 marca 2022 r.  

4. Sprawozdanie z realizacji ,,Miejskiego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2016-2021 dla Miasta Inowrocławia” za 2021 r. 

5. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021 r. dla Miasta Inowrocławia. 

6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

7. Sprawy bieżące.  
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Ad 3. Przyjęcie protokołu nr 34/2022 z dnia 21 marca 2022 r.  
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Kto jest za przyjęciem protokołu nr 34/2022 z posiedzenia Komisji? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Ad 4. Sprawozdanie z realizacji ,,Miejskiego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2016-2021 dla Miasta Inowrocławia” za 2021 r. 
  

Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia. 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

,,Miejskiego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2016-2021 dla 

Miasta Inowrocławia” za 2021 r. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. Czy mają Państwo jakieś pytania do Naczelnika? Nie ma 

pytań, to jeśli Pan Naczelnik pozwoli ja zapytam. Na stronie 4 w zrealizowanych 

działaniach, działalność Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie w Inowrocławiu czytamy, że Zespół odbył 4 posiedzenia 

w roku 2021, czyli raz na kwartał. Czy to jest wystarczająca ilość tych spotkań?   

 

Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Przewodniczącą Zespołu jest Pani Katarzyna Biczkowska. Zespół 

Interdyscyplinarny składa się z szeregu instytucji, które są na terenie Miasta 

Inowrocławia i spotkania Zespołów, o których tu Pani wspomina  są to spotkania 

całego Zespołu. To jest podobnie jak z Komisją Alkoholową. Cała Komisja zbiera 

się statutowo tam, gdzie jest potrzebne podjęcie uchwał, natomiast ten Zespół 

pracuje w podzespołach i tych spotkań jest dużo więcej. Są to spotkania robocze, 

w których uczestniczą pracownicy MOPS-u, dzielnicowi i osoby wyznaczone  

z zespołów w zależności od tego jakie są potrzeby, także jeżeli chodzi o te duże 

spotkania, to jeżeli jest taka potrzeba to przewodniczący może je w każdej chwili 

zwołać, ale wspólnie przeważnie jest to raz na kwartał. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Jeśli nie ma więcej pytań to przystępujemy do głosowania.  
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji ,,Miejskiego Programu Ochrony Zdrowia Psychicznego 

na lata 2016-2021 dla Miasta Inowrocławia” za 2021 r.? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
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Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 8/2022 w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania sprawozdania z realizacji ,,Miejskiego Programu 

Ochrony Zdrowia Psychicznego na lata 2016-2021 dla Miasta Inowrocławia” za 

2021 r. 

 

Ad 5.  Ocena zasobów pomocy społecznej za 2021 r. dla Miasta Inowrocławia. 
 

Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny zasobów pomocy 

społecznej za 2021 r.” 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Zgłosił autopoprawkę na str. 63, aby wpisać w pustych miejscach w punkcie 6.2: 

,,W 2021 roku w jednostce pomocy społecznej funkcjonowało 7 Zespołów pracy 

socjalnej i integracji społecznej, które liczyły 27 osób w tym 20 pracowników 

socjalnych oraz 7 specjalistów, o których mowa w art. 110 ust. 3 ustawy o pomocy 

społecznej”. 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Otwieram dyskusję. 
 

Nikt nie zabrał głosu.  
 

Przystępujemy do głosowania. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia ,,Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021 

dla Miasta Inowrocławia”? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

Na podstawie § 67 ust. 2 załącznika do uchwały nr X/99/2003 Rady Miejskiej 

Inowrocławia z dnia 26 czerwca 2003 r. w sprawie Statutu Miasta Inowrocławia 

(Dz. Urz. Woj. Kujawsko-Pomorskiego Nr 93, poz. 1356 z późn. zm.), Komisja 

Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej podjęła uchwałę nr 9/2022 

o pozytywnym zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Oceny 

zasobów pomocy społecznej za 2021 r.” 
 

Ad 6. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

W sprawach wymagających opinii komisji mamy projekt uchwały w sprawie 

ustalenia statutu Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Inowrocławiu. 

Proszę Pana Naczelnika Grzegorza Gąsiorka o zabranie głosu.  
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Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

W zasadzie nie muszę tłumaczyć, bo macie tutaj Państwo w tej uchwale całą 

istotę, a mianowicie adekwatnie do sytuacji jaka jest musimy zmieniać przepisy, 

a wiemy, że jest obecnie konflikt zbrojny na Ukrainie i w związku z tym pomoc 

dla Ukraińców jest przekierowana i idzie z Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej. Musimy zatem unormować te akty prawne i zmienić statut 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, co czynimy w tej uchwale. Bardzo 

proszę o pozytywne ustosunkowanie się do tej uchwały. 
 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Przystępujemy do głosowania.  

Kto jest za przyjęciem projektu uchwały w sprawie statutu Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Inowrocławiu? 
 

głosowanie:  za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

Ad 7. Sprawy bieżące 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Ja mam prośbę do Pana Naczelnika, aby na następną komisję została 

przygotowana taka informacja w jakim zakresie została udzielona pomoc 

uchodźcom przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Inowrocławiu.  

 

 Grzegorz Gąsiorek - Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Pani Przewodnicząca, Pan Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

zgłasza, że jest to w stanie powiedzieć dzisiaj.  

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

To bardzo proszę. 

 

Marek Niemczak – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej: 

Na dzień 20.04.2022 r. wpłynęło 280 wniosków o wypłatę jednorazowego 

świadczenia w wysokości 300 zł. Wnioski dotyczą 668 osób. Do 20.04.2022 r. 

wypłaciliśmy 93 000 złotych dla 310 osób. Następnie wpłynęło 76 wniosków o 

wyżywienie i zakwaterowanie w kwocie 40 zł za dzień zapewnionych 

obywatelom Ukrainy, wnioski te były składane i dotyczą 291 osób i obejmują 

6528 dni. Jeśli chodzi o te kwotę 40 zł za dzień jeszcze nie wypłaciliśmy 

pieniędzy, sprawdzamy sytuację czy jest ona adekwatna. Przepisy mówią o tym 

żeby w miarę możliwości gmina sprawdzała. Jeżeli gmina chce to może 

sprawdzić czy warunki są godne, czy osoby które tam przebywają lub przebywały  

posiadały takie warunki, które odpowiadają czasom XXI wieku, czy jedzenie 

odpowiadało przyjętym normom żywienia. Te 76 wniosków o wypłacanie 40 zł 

na dzień będzie wypłacane niezwłocznie jak tylko uzyskamy informacje, które 
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pozwolą nam stwierdzić, że wszystko jest w porządku oraz żeby nie było 

komplikacji dotyczących tego, że mieszkali oni w warunkach niegodnych czy że 

byli źle karmieni. Musicie być Państwo dla nas wyrozumiali, bo staramy się być 

ostrożni i nie wyrzucamy pieniędzy, bo ktoś złożył wniosek. 

 

Lidia Stolarska – Przewodnicząca Komisji: 

Bardzo dziękuję Panu Dyrektorowi. Czy macie Państwo jakieś pytania? 

 

W związku z wyczerpaniem porządku, Przewodnicząca zamknęła posiedzenie 

Komisji. 
 

 

 

 

Przewodnicząca Komisji 
 

/-/ Lidia Stolarska 
Protokółowała: 

/-/ Daria Górska 


